

Styrelsemöte i Norra Husbergssamfällighetsförening 2015-10-06

Närvarande: Bengt Wahlberg, Katja Malmgren, Fredrik Malmberg, Håkan Jaldén, Håkan Palm, Anna-Karin Axtelius, Christoffer Larsson, Nichlas Norell och Jennie Carlsson

§1 Öppnande: Ordförande öppnar mötet.

§2 Rapport från kvarteren:

Brunsuppen: Sandlådorna för vintersand behöver ses över och bytas då de är väldigt dåliga. En skrivelse har också inkommit angående träd i området (detta har dock inte kommit via kontaktman som heller inte var informerad i frågan) och detta tar styrelsen vidare med Eva Träd & Skog som har fått uppdraget med de samfälliga träd och buskarna i området vid rundvandringen i maj.

Vitriskan: En önskan om ett gupp i backen nerför Fårticksgatan mot det befintliga guppet har kommit. Då Fårticksgatan är helt och hållet kommunens och inte samfällighetens tar vi detta för otroligt att det skulle komma upp något där då frågan var uppe redan när de andra guppen sattes upp. Motiveringen till att det inte blev något i backen då var DET ÄR EN KURVA OCH DÄRMED INGEN GOD SIKT.

Smørsoppen: Inget att rapportera. Ordförande har dock tidigare under sommaren fått påringning om vatten i radgaraget vid störtregn, kontaktmannen får i uppdrag att hålla ett öga på detta om det var en engångsföreteelse eller om det återkommer.

§3 Baueravhärdning: **Beslut: Vi beslutar att budgetera för avhärdning på tappvattnet för år 2016. Vi avvaktar med värmesystemet och ser resultatet av tappvattnet blir.** Det slutliga beslutet med installationen tas på Höststämman.

§4 Budget: Inget att rapportera. Kassören gör budgetförslag till nästa möte.

§5 Minol: Förbrukningen av värme ligger väldigt lika jämfört med föregående år.

Vattenförbrukningen har dock gått upp med ca 1000 kubikmeter/kvartal vilket bedöms bero på en hel del nyinflyttade med fler personer i hushållen.

§6 Gatan: På Fårticksgatan finns i dagsläget en hel del "potthål" detta är dock inte en fråga för samfälligheten då det är kommunens skötselområde.

§7 Snöröjningen: Det gamla avtalet är uppsagt och det nya anbudsförfarandet är igång. Svaren ska vara samfälligheten tillhanda senast 30/10 så det blir en fråga på nästa styrelsemöte.

§8 Bredband: Fredrik blev privat uppringd av Telia i frågan och meddelade då att vi ligger i startgröparna så ville de komma med något erbjudande så uppmanade han dem att vara snabba. Fredrik har också varit i kontakt med Lidén Data men får inga svar därifrån mer än olika förklaringar om varför ingenting har hänt. Bredbandsbolaget skulle sköta detta själva och ingen i styrelsen har hört något varken privat eller som styrelsemedlem.

§9 Proppskåp i garagelängor: **Beslut: Vi budgeterar för att flytta in proppskåpet vid garagelängan vid 28:an och då även koppla in en jordfelsbrytare som det är krav på i dagsläget.**

§10 Hemsidan: Då vi tog bort rapporteringen på hemsidan (som vi hade löpande kostnad för) så försvann även den del där fastighetsbeteckningarna fanns. Detta blev ett problem när användarna ska administreras (mejlen påverkas inte då de ligger på en enskild del) då man inte har fastighetsägarna kopplade till fastighet. Jenni tar kontakt med Smode om hur vi löser detta och till vilken kostnad så att en eventuell kostnad budgeteras.

§11 Höststädning: Containerar kommer att beställas till vecka 44 och dessa är då till för trädgårdsavfall och inget annat. I första hand avfall från samfällda områden i andra hand från den privata tomten.

§12 Nästa möte: styrelsemöte 5/11, höststämma 30/11

§13 Mötet avslutas

Vid protokollet



Jennie Carlsson sekr



Bengt Wahlberg ordf

Utanför mötet så fick vi även en information av Åke Westman från Bauer-avhärdning. Han lämnade även referenslista som vi kommer att använda.